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U Poreču, 7. veljače 2023. godine 
 

ZAKLJUČCI   
 

sa 2. sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Poreč,  

održane dana 7. veljače 2023. godine  

uz slijedeći predloženi 
 

DNEVNI RED 
 
1. Verifikacija zapisnika sa 1. sjednice Vijeća roditelja održane 30.9.2022. 
2. Podnošenje Izvješća o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 
    poduzetim u cilju zaštite prava učenika za 1. polugodište za šk. god. 2022./2023. 
3. Plan rada i aktivnosti škole u 2. polugodištu šk. god. 2022./2023. 
4. Organizacija prehrane 
5. Razno 
 
Ad.1. Na zapisnik 1. sjednice Vijeća roditelja nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno usvojen. 
 
Ad.2. Nakon podnošenja Izvješća o sigurnosti o sigurnosti i provedbi preventivnih programa za 1. 
polugodište za šk. god. 2022./2023. isto je jednoglasno usvojeno. 
 
Ad.3. Ravnateljica je roditelje upoznala s aktivnostima predviđenima za 2. polugodište te su neki 
roditelji dali prijedlog da se već u 7. razredu učenicima predstave pojedina zanimanja kao i da se s 
istima upoznaju na terenu. 
 
Ad.4. Vezano za prehranu u školi ravnateljica je rekla kako u područnoj školi Žbandaj svi učenici 
marendaju i sve prolazi bez poteškoća, dok u matičnoj školi situacija je malo drugačija. Naime, mnogi 
učenici ne žele marendati ono što je taj dan spremljeno. Učenici uzmu samo kruh i izađu, a često se 
taj kruh kasnije nađe u košu za smeće. 
 
Ad.5. Ravnateljica je rekla prisutnima ukoliko neko dijete ima alergiju na hranu neka javi kuharicama 
u kuhinju da znaju. Obavijestila je prisutne članove kako se jedan kotao za grijanje razbio. Osnivač je 
obaviješten.  
Predstavnica roditelja 6.a razreda poslala je ravnateljici unaprijed nekoliko pitanja. Zanima ih kada će 
se izvršiti sanacija škole, konkretno što je potrebno učiniti da škola za vrijeme kišnih dana ne 
prokišnjava? 
Ravnateljica je odgovorila kako je u planu početak radova na sanaciji najkritičnijeg dijela krova iznad 
hodnika Posebnog odjela prema računovodstvu i kabinetima vjeronauka, talijanskog i kemije. Dodala 
je kako škola nažalost nema sredstava za popravak drugih dijelova sve dok Osnivač ne osigura 
potrebna sredstva. Ako postoje roditelji koji su voljni besplatno sudjelovati na sanaciji dijelova 
krovišta, neka joj se jave. Također ih zanima je li moguće da se informacije za roditelje održavaju 
jednom mjesečno uz prethodnu najavu i to u poslijepodnevnim satima. Ravnateljica je odgovorila 
kako su Pravilnikom predviđene tjedne informacije za sve učitelje te svaki učitelj ima svoj termin. 
Škola Godišnjim planom i programom ima predviđene termine Otvorenih satova. Roditelji žele da se 



REPUBLIKA HRVATSKA – ISTARSKA ŽUPANIJA 
OSNOVNA ŠKOLA POREČ – ul. Karla Huguesa  7,  52 440 Poreč-Parenzo, OIB: 13633271521 
Tel. 052 432 355, fax. 052 451 060, e-mail: ured@os-porec.skole.hr 

 
 

organizira više izvanučioničke nastave i izleta. Ravnateljica je na to odgovorila da je plan 
izvanučioničke nastave planiran Godišnjim planom i Školskim kurikulumom, a kojeg potvrđuje i Vijeće 
roditelja na početku svake školske godine i dodala kako roditelji mogu dati prijedlog za izlete za iduću 
školsku godinu. 
Predstavnica roditelja 6.d razreda je također unaprijed uputila mail ravnateljici u kojemu spominje 
problem prijevoza učenika. Naime, u mailu ističe kako učenici iza 6. školskog sata nemaju organiziran 
prijevoz. Ravnateljica je odgovorila kako na to nažalost ne može utjecati. Prijevoz organizira Osnivač. 
Autobus može ići poslije 5. i 7. sata ili poslije 6. i 7. sata. Dakle uvijek će postojati grupa učenika koja 
će morati čekati jedan školski sat do dolaska autobusa. Ali tome se uvijek može doskočiti, učenici 
mogu ići na dopunsku, dodatnu i izvannastavne aktivnosti, a imaju i prostor na hodniku gdje mogu 
pisati domaću zadaću. Neki to i rade. Dodala je kako je o prijevozu učenika bila organizirana 2. 
sjednica Vijeća roditelja, 13. 10. 2021., a ako roditelj želi više informacija o tome, ono što je 
dogovoreno može se  pročitati na slijedećoj poveznici http://os-porec.skole.hr/vije_e_roditelja  
Zanima ih može li Stručna služba organizirati predavanje o tome kako organizirati radni dan djetetu. 
Ravnateljica je odgovorila da će o tome obavijestiti Stručnu službu te će se javiti ako je planirano 
planovima i programima rada stručnih suradnika. Predstavnica je u mailu spomenula i nedostatak 
stručnog kadra u školi, odnosno općenito u Istri. Njihov je prijedlog da škola zatraži od Grada Poreča, 
kao Osnivača, financiranje smještaja stručnog kadra koji bi imali interesa preseliti iz unutrašnjosti u 
Poreč, čime bi se riješio problem nestručnih zamjena, posebno iz važnijih predmeta, poput 
matematike. 
Predstavnica je također pitala zašto zamjene ne odrađuju stručni kolege? Ravnateljičin odgovor bio je 
da se uvijek prvo odabire upravo učitelj - stručnjak iz tog područja, ukoliko nijedan stručan učitelj nije 
slobodan odabire se onaj koji je taj sat slobodan i koji želi mijenjati. Nijedan učitelj ni u kom slučaju 
ne dođe nespreman na nastavu. U dogovoru sa učiteljem kojeg se mijenja, učitelj koji mijenja 
pripremi se za taj sat. 
Predstavnicu zanima i kada se planira renoviranje sanitarija u školi? Ravnateljica je odgovorila da je u 
Godišnjem planu i programu navedena adaptacija svih sanitarnih čvorova u zgradi matične škole te 
da je Osnivač za tu svrhu namijenio i osigurao sredstva u proračunu za ovu godinu. Ističe kako je 
trenutno u planu izrada projektne dokumentacije, kad se ona napravi slijedi javna nabava te je 
očekivani početak radova lipanj. 
Predstavnica se osvrnula na gužve i sirovu hranu. Ravnateljica je na to odgovorila kako su gužve 
normalne, pogotovo za vrijeme marende jer se u kuhinji hrani otprilike 263 učenika predmetne 
nastave. Što se tiče sirove hrane, ukoliko se to dogodilo, ravnateljica bi voljela više saznati kada je to 
bilo i što je taj dan bilo posluženo, ovako se teško može bilo što reći. 
Predstavnica 5. b razreda postavila je pitanje zašto naša škola ne provodi građanski odgoj kao ostale 
škole? Škola bi mogla provoditi građanski odgoj, ali samo u sklopu izvannastavne aktivnosti, unutar 
nastave to nije moguće jer nedostaje prostora, treba uskladiti s obvezama učitelja koji rade na više 
škola te je tu još puno tehničkih problema. 
Roditelji traže da se u školu postave ormarići za učenike, na što je ravnateljica odgovorila da za sada 
to nije u planu. Predviđena je kompletna sanacija škole, postavljanje još sedam pametnih ploča i 
nabavka logopedskih pomagala. 
Roditelji su postavili pitanje može li škola biti otvorena prije 8 sati? Ravnateljica je odgovorila da je 
škola otvorena svaki dan u 7:10, samo prvi dan nastave je bila otvorena u 8. 
 
 
 
         Predsjednik Vijeća roditelja: 
         Tomislav Brajković, v.r. 


